

Title (en)

Blank for manufacturing a package for several items such as pots and package manufactured therefrom.

Title (de)

Zuschnitt zur Herstellung einer Verpackung für mehrere Gegenstände wie Becher und hierdurch hergestellte Verpackung.

Title (fr)

Flan destiné à la constitution d'un emballage pour plusieurs objets tels que des pots et paquet ainsi réalisé.

Publication

**EP 0441688 A1 19910814 (FR)**

Application

**EP 91400251 A 19910201**

Priority

FR 9001548 A 19900209

Abstract (en)

Blank intended for forming a package for grouping and enveloping objects, such as pots with rims, and package comprising such a blank. The blank is constituted by a flat cut-out made of cardboard or equivalent material, comprising several panels articulated with each other about longitudinal lines of articulation, namely a base panel (8), two side panels (11, 12) articulated on either side of the base panel to which are articulated two holding panels which are respectively an outer panel (15) and an inner panel (16), characterised in that it furthermore comprises at least one flap (24) which, on the one hand, is limited by a longitudinal line of articulation (25) with the inner holding panel (16) to which it is adjoined and a free opposite edge (18) and, on the other hand, defines at least one locking passage (26) intended for the rim and for holding an object of a first row. <IMAGE>

Abstract (fr)

Flan destiné à former un emballage de groupement et enveloppement d'objets, tels que des pots à collerette, et paquet comportant un tel flan. Le flan est constitué par une découpe à plat en carton ou équivalent, comprenant plusieurs panneaux articulés entre eux autour de lignes d'articulation longitudinales à savoir un panneau de base (8), deux panneaux de côté (11, 12) articulés de part et d'autre du panneau de base auxquels sont articulés deux panneaux de maintien respectivement extérieur (15) et intérieur (16) caractérisé en ce qu'il comprend en outre au moins un volet (24) qui d'une part est limité par une ligne d'articulation longitudinale (25) avec le panneau de maintien intérieur (16) auquel il est attenant et une arête opposée libre (18) et d'autre part définit au moins un passage de verrouillage (26) destiné à la collerette et au maintien d'un objet d'une première rangée. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 71/00**

IPC 8 full level

**B65D 71/12** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01); **B65D 71/18** (2006.01); **B65D 71/46** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 71/18** (2013.01); **B65D 71/46** (2013.01); **B65D 2571/00141** (2013.01); **B65D 2571/00265** (2013.01); **B65D 2571/00277** (2013.01);  
**B65D 2571/0029** (2013.01); **B65D 2571/0066** (2013.01); **B65D 2571/00716** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2975891 A 19610321 - STONE ORISON W
- [AD] US 3498449 A 19700303 - SPERY JOSEPH C

Cited by

AT404020B; CN114761333A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0441688 A1 19910814**; CA 2035973 A1 19910810; FR 2658167 A1 19910816; FR 2658167 B1 19920605; JP H0597158 A 19930420

DOCDB simple family (application)

**EP 91400251 A 19910201**; CA 2035973 A 19910208; FR 9001548 A 19900209; JP 10408291 A 19910212